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Dagordning

Laget runt

Rapportering snIT/styrIT emellan

Nyhetsbrev
● Vad vill vi ta upp?

○ Vad vill snIT lyfta?
○ Vad vill styrIT lyfta?

Yay nu är styrit på vårt möte, hur kan vi arbeta mer i ihop?

Genomgång av förra veckans protokoll (har alla gjort det de skulle?)

UU2
Ha workshops utöver mötena för att diskutera saker flera studienämnder har problem 
med.

Vi diskuterade relationen mellan studienämnder och olika studentrepresentanter. Den 
är kanske inte så tight så vi ska jobba på att förbättra våra.

Institutionsråd
Lindholmsflytten:
TB 25, H 26, Sjö 27, CSE 28/29.



Rektor och vice Rektor trycker på att flytten inte ska ske innan man vet var allt ska 
vara. 

De vill dra ner på antalet kurser så att studenter läser mer av samma kurser Samt öka 
distansundervisningen igen. 
De ska släppa en kommunikationspolicy kring detta vilket är banger.
Institutionen funderar på att anställa folk som bara jobbar med utbildning. Är rädda 
för att de inte stannar så länge. Låter väldigt bra på grundprogrammen

TA:s, det finns ekonomiska resurser på institutionen så problemet är att folk inte söker 
jobbet. Vi ser dock problemet att det är för krångligt att söka sett till vad tjänsten är. 
Om de vill ha fler folk så gör ansökan enklare. borde de inte kunna se ens meriter via 
ladok eller skolan, och varför ska man skicka in ett personligt brev. Hade varit nice om 
vi kunde få en lista varje LP på vilka kurser man kan söka så kan vi PRa också. 

Nyhetsbrev
Idé: varför ha två nyhetsbrev när man kan ha ett. 
snIT-kolumn? Med stående saker som vi informerar om hela tiden. Preguntas 

Frequentes
Digitalt och på anteckningstavlan, tänk på hur stort det ska vara.
Tidsplan: Vi har möten enskilt lp1 för att bestämma vad vi vill ha med.
PR mötar med andra PR om de vill ha med fler saker i början av LP2.
Färdigställ och försök få ut det i mitten av lp2

Project TA, Hur kan snIT få att vi får fler TAs? 
Ta på arbetsmöte. 
Glöm inte PRa amanuenslunch 17/10.

Kul ide jag fick om inspring och kursnämnder, att skicka mail till alla vi inte kan 
gå på


